
 

   

 

 

 

 

 

Študentské kolégium dekana FF KU – 20. marca 2024, 12:00 

 

Prítomní členovia ŠKD: 

Mgr. Annamária Adamčíková  

Bc. Lucia Bušová 

Patrícia Culková 

Rastislav Červeň 

Mgr. Štefan Dvorský 

Bc. Ing. Alžbeta Grznárová, PhD. 

Bc. Martin Junek 

Bc. Dominik Spitzkopf 

Mgr. Danyil Tsybulko 

Bc. Michal Garaj 

Ospravedlnení členovia ŠKD: 

Bc. Martin Junek 

 

Neospravedlnení členovia ŠKD: Bc. Michal Garaj, Bc. Eva Valková 

Ďalší prítomní: Mgr. Samuel Štefan Mahút, PhD.; Mgr. et Mgr. Paulína Kováčová 

 

Dekan privítal prítomných členov študentského kolégia dekana a modlitbou otvoril dnešné zasadnutie. 

Následne predstavil program dnešného zasadnutia podľa zaslanej pozvánky: 

1. Prerokovanie správy o hodnotení kvality výučby a učiteľov študentmi na FF KU v zimnom 

semestri akademického roka 2023/2024 

2. Podnety k zviditeľneniu FF KU a zlepšeniu štúdia a študentského života na FF KU 

3. Rôzne 

Keďže nik z prítomných nemal žiadne pripomienky a návrhy, pokračovalo sa podľa programu. 

 

1. Prerokovanie správy o hodnotení kvality výučby a učiteľov študentmi na FF KU v zimnom 

semestri akademického roka 2023/2024 

 

V súlade s čl. 3, ods. 1 Smernice dekana FF KU o hodnotení kvality výučby a učiteľmi študentmi bola členom 

Študentského kolégia dekana FF KU predložená na prerokovanie Správa o hodnotení kvality výučby a 

učiteľov študentmi v zimnom semestri  akademického roku 2023/2024 na FF KU. V správe zaznela informácia 

o náraste vyplnených dotazníkov. Členovia kolégia konštatovali, že k tomu prispela aj implementácia 
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prerokovaných nápadov z posledného zasadnutia. Dekan  vyzval členov, že sa môžu k správe vyjadriť do 

nasledujúcej stredy 27. 3., a to nielen k výsledkom dotazníka, ale napríklad aj k forme otázok. 

Dekan k predloženým správam otvoril diskusiu. V diskusii zazneli od študentov predovšetkým 

nasledovné návrhy a pripomienky: 

• Možnosť hodnotiť aj po skončení skúškového obdobia semestra (nielen v závere výučbovej časti 

semestra). Tento model sa podľa niektorých členov využíva aj na iných univerzitách, čo bude 

vhodné overiť a inšpirovať sa. Dá sa totiž predpokladať, že v závere skúškového obdobia (keď sa 

študenti už prakticky na fakulte nevyskytujú) je ťažšie docieliť návratnosť dotazníkov. Jednou 

z možností by možno mohlo byť predĺženie obdobia na jeho vyplnenie. 

• Otázka povinnosti vyplniť dotazník na príklade zahraničných univerzít.  V tomto prípade by však 

bola potrebná zrejme zmena študijného poriadku alebo iných predpisov. 

 

2. Podnety k zviditeľneniu FF KU a zlepšeniu štúdia a študentského života na FF KU 

 

Dekan oboznámil členov kolégia s aktuálnym počtom prihlášok na FF KU (k 20. marcu 2024). Následne 

vyzval prítomných, aby ponúkli podnety, ktoré by pomohli zlepšiť propagáciu a komunikáciu, ale aj 

samotné štúdium a študentský život na FF KU. V diskusii zazneli od študentov predovšetkým nasledovné 

návrhy a pripomienky: 

• Vytvorenie profilu študentského kolégia na Instagrame a snaha o hľadanie nového priestoru na 

komunikáciu so súčasnými, ale aj potenciálnymi študentami FF KU.  

• Oživenie aktivít, ktoré napomáhali pri nábore záujemcov o štúdium v minulosti, ako napríklad 

„Letná škola žurnalistiky“. 

• Propagácia FF KU na stredných školách: Zamerať sa na túto propagáciu je potrebné už skôr (na 

jeseň), ideálne je písať stredným školám už v auguste, keď si pripravujú plány na školský rok. 

Taktiež počas skúškového obdobia je pre niektorých študentov náročnejšie sa zapojiť. 

• Väčšie zapojenie študentov do propagácie FF KU, napríklad aj uvedením inšpiratívnych príbehov 

zo zahraničných mobilít. 

• Účasť FF KU na  veľtrhoch vysokých škôl (bolo ocenené aj momentálne zapojenie sa do veľtrhov 

Alma Mater). 

• Participácia študentov na študentskom živote na univerzite. „Minifestival“ príležitostí pre 

študentov (akýsi „Welcome day“ na začiatku akademického roka, počas ktorého by mali možnosť 

predstaviť sa viaceré formálne aj neformálne kluby a spoločenstvá fungujúce na univerzite). 

Vytvorenie ďalších zoskupení ako Filmový klub, Debatný klub či športové kluby. 

• Zapojenie sa do adaptačného programu pre nových aj starších študentov na univerzite. 
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3.  Rôzne 

 

Diskusia sa kontinuálne presunula ku poslednému bodu zasadnutia kolégia, kde študenti predniesli 

nasledovné návrhy a pripomienky: 

• Možnosť spolupráce FF KU na Kultúrnom lete vo Vlkolínci a na iných kultúrnych a spoločenských 

podujatiach konajúcich sa vo Vlkolínci. 

• Možnosť absolvovať skúšku v tzv. predtermíne (najmä ide o obdobie v týždni pred vianočnými 

sviatkami). 

• Návrh na neformálne stretnutia členov Študentského kolégia dekana, z ktorého návrhy a 

pripomienky sa odprezentujú na riadnom zasadnutí Kolégia dekana. 

• Členovia kolégia pozitívne ohodnotili reklamné video fakulty na Instagrame.  

• Zaznela pochvala a poďakovanie za možnosť komisionálnych skúšok v zimnom semestri.  

 

Dekan vyjadril zo stany vedenia veľkú ochotu takýmto študentským aktivitám v rámci možností pomôcť, 

poďakoval sa prítomným za účasť a ukončil dnešné zasadnutie študentského kolégia dekana. 

 

Zapísal: 

Mgr. Štefan Dvorský 

 

Overil: 

Mgr. Samuel Štefan Mahút, PhD. 
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